	Why study air and space law at the McGill Institute of Air and Space Law, Montreal, Canada?

    为什么选择去加拿大麦吉尔大学航空航天法研究所（IASL）学习航空航天法？

· The McGill Institute of Air and Space Law (IASL) is the oldest and most prestigious educational institution in the world in the field of air and space law; 
· IASL是航空航天法研究领域里历史最为久远且最富盛名的教育机构；
· The IASL offers the most advanced and extensive graduate program in air and space law in the world; 
· IASL为航空航天法领域的学习提供了最具深度和广度的研究生课程；
· The IASL air and space law courses are taught by the world’s most accomplished scholars in the field, mostly with doctoral degrees in law and extensive practical experience; 
· IASL安排在航空航天法领域内最富成就的学者来教授相关课程，他们大多具有法学博士学位并有着丰富的实践经验；
· The IASL faculty teaching air and space law have been consulted by the United Nations, Permanent Court of Arbitration, World Economic Forum, International Telecommunication Union, numerous governmental ministries, universities, airlines and space agencies as well as private companies; 
· IASL的教授们曾为联合国、国际常设仲裁院、世界经济论坛、国际电信联盟及众多国家政府部门、大学、航空公司、空间机构和私人公司提供咨询意见；
· The IASL has the most extensive and generously funded research and outreach program in the field of air and space law in the world;  
· IASL拥有航空航天法领域里最为充裕的研究基金和最广泛的研究计划；
· The IASL offers the best and the highest number of fellowships, available to applicants from all over the world, for study of air and space law at the master, doctoral and post-doctoral levels; 
· IASL为来自全世界各地的致力于航空航天法研究的学生高额的硕士、博士及博士后奖学金；
· The IASL students have the opportunity and are encouraged to participate in our extensive research and outreach activities; 
· IASL鼓励学生，并且为学生提供机会，让其能够参与广泛的研究及其他各类相关活动; 
	

	· The IASL students are encouraged, guided and often financially supported for the presentation of their research papers at various conferences around the world;   
· IASL鼓励、引导学生在各类国际会议上发表自己的研究论文，并且经常为他们提供资金上的支持。
· The degrees granted by McGill University carry the highest academic credibility and are duly recognized anywhere in the world since McGill University and its Faculty of Law are among the top 20 highly ranked educational institutions in the world; 
· 麦吉尔大学及其法学院在全球教育机构排名中跻身前二十，我们授予的学位有着极高的学术信誉并得到全球的认可。
· The graduates of the IASL with air and space law education hold high positions in various institutions, like the United Nations, the US White House, ICAO, IATA, INTELSAT, NOAA, CSA, ESA, JAXA, European Commission, Armed Forces of various nations, world’s leading law firms, private commercial enterprises, etc.       
· 在IASL学习航空航天法的毕业生在联合国、美国白宫、国际民航组织、国际航空运输协会、国际通信卫星组织、美国国家海洋和大气管理局、加拿大标准协会、欧空局、日本宇宙航空研究开发机构、欧洲委员会、各个国家的武装部队、全球领先的律师事务所、私营商业企业等各类机构中担任高级职务。

· With over 1000 graduates from over 120 countries and closely-knit alumni associations, our students have real-time access to an extensive global network of air and space law professionals. This in turn creates vast opportunities for job placements all over the world. 
· 拥有来自120个国家的1000多名毕业生以及关系紧密的校友会，IASL的学生可以随时进入一个由航空航天法专业人士组成广泛的全球网络。这同时也在全球创造了广泛的就业机会。
	


http://www.mcgill.ca/iasl/
